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Interpelacje !

( t./W imieniu okolicznych rnieszkafrc6w proszq o tymczasowe utwardzenie skrzy2owania w czgdci

- gruntowych ulic Szkolnej i Jask6lczej. Samochody zapadaj4 siq w piasku po osie. Dotyczy to r6wniei
samochoddw spdlki WPK wywozqcych odpady komunalne z teg,o rejonlt'

2. Proszg o naprawienie wyboj6w w ulicy Lipowej na w wysokoici skrzy2owania z ulicq Komarowq, ktdra

w najbliiszym czasie ma byi urwardzana.

3. Na wnioski mieszkaricdw i rodzicdw uczni6w Sp nr i2 we Wloclawku proszq o spowoinienie ruchu

przy tej plac6wce poprzez zainstalowanie progu zwalniajqcego na ul- Planty'
To urzqdzenie powinno byi wmontowane w jezdniq w pobli2u skrzyiowania z ul. Wiejsk4. Rozpqdzone
pojazdy powoduj4 utmdnienia i zagroienia we wlqczaniu sig do ruchu zar6wno okolicznych
mieszkaricow jaki rodzic6w odwoi4cych dzieci do szkoly.

4. Dlaczego miasto zaniechalo rozbudowy placu zabaw przy filii Miejskiej Biblioteki Publicznej na

skrzy2owaniu ul. Ko6cietrrej z Al. Jana Pawla il . Jest tam tylko altana bez osloniqtych bokdw a mial byi
plac zabaw z prawdziwego zdarzenia. Bylo to roestrrygnigcie z budietu obywatelskiego z 2017r.


